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Meerjareninvesteringsplan

Omschrĳving Investeringsbedrag
2025 2026 2027 2028 Totaal Afschrĳving

per jaar
PVC-riool Bergwĳkpark-Zuid + relinen betonriool 1.164.000 1.164.000 46.560
Aanschaf nieuwe bomen 2025 225.000 225.000 7.500
PVC riolering Stammerdĳk 100.000 100.000 4.000
Vervangen Iveco wagen nr.12 bestrating 88.000 88.000 17.600
Vervanging Iveco Daily nr.10 (plantsoenen) 65.000 65.000 13.000
Verv. elektr. install. en LED gebouwen Rustoord 22.000 22.000 1.100
Gevelisolatie gebouwen Rustoord 12.000 12.000 600
PVC riool Akkerland 2.178.000 2.178.000 87.120
PVC riolering Kruidenhof 2.066.000 2.066.000 82.640
PVC riolering Julianaplantsoen 696.000 696.000 27.840
verv onderheid riool hoofdassen 500.000 500.000 8.333
PVC riool Flats Rode Kruislaan 276.000 276.000 11.040
PVC riolering hoofdassen 244.000 244.000 9.760
Aanschaf nieuwe bomen 2026 225.000 225.000 7.500
PVC riolering Buitenlust 130.000 130.000 5.200
LED-verlichting openbare buitenruimte 70.000 70.000 3.500
PVC riolering Diemerdreef 1.123.000 1.123.000 44.920
Vervangen luchtbehandelingskast gebouw 
A gemeentew

270.000 270.000 13.500

PVC riolering Sportplein Biesbosch 150.000 150.000 6.000
PVC riolering Achterplein Gemeentehuis 133.000 133.000 5.320
PVC riolering Verrĳn Stuart 2.727.000 2.727.000 109.080
PVC riolering Polderland 1.747.000 1.747.000 69.880
Totaal 1.676.000 6.385.000 1.676.000 4.474.000 14.211.000 581.993

Beleidsontwikkelingen

Nieuw beleid 2025 2026 2027 2028
Plaagdierbeheersing -90 -90 -90 -90
Voorziening voor realiseren faunavoorzieningen -20 -20 -20 -20
@ Ontwikkeling Rioolheffing -
@ Zwerfafval -50 -50 -50 -50
@ Groenonderhoud -220
Totaal nieuw beleid -380 -160 -160 -160
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Verkeer

Visie & strategisch doel

Om in te spelen op alle veranderingen in mobiliteit ontwikkelen we de integrale 
Mobiliteitsvisie Diemen. Deze visie geeft aan hoe we het verkeer- en vervoerbeleid voor 
de komende tien jaar gaan vormgeven. Het Beleidskader Mobiliteit van de Vervoerregio 
Amsterdam en de Omgevingsvisie Diemen 2040 zĳn belangrĳke kaders voor deze 
gemeentelĳke visie. Dit beleid stellen we op samen met inwoners en bedrĳven en regionale 
partners (zoals het GVB en de Vervoerregio Amsterdam).

De maximumsnelheid op rĳkswegen is een belangrĳke factor voor betere luchtkwaliteit 
en lagere geluidsbelasting. We zĳn daarom voorstander van het verlagen van de 
maximumsnelheid op de Ring A10 en de A1 in Diemen naar 80 kilometer per uur. We 
onderzoeken of en hoe we in Diemen aan kunnen sluiten op de milieuzones die de 
gemeente Amsterdam invoert ter verbetering van de leefbaarheid in de stad.

Het behoud van het huidige aanbod aan openbaar vervoer is zeer belangrĳk voor de 
inwoners van Diemen. Dit standpunt zal Diemen in de relevante regionale overleggen 
nadrukkelĳk uitdragen. Bĳzondere aandacht vragen we voor de positie van station Diemen 
Zuid als belangrĳk OV-knooppunt, de toekomstige opzet van het metrostelsel en een 
mogelĳk nieuwe metroverbinding van Amsterdam naar Almere (Ĳmeerverbinding).

De verkeersstructuur in Diemen Zuid passen we aan. Als onderdeel van dit project leggen 
we onder meer een rotonde aan en stelden we de busbaan open voor autoverkeer. Dit gaat 
gepaard met een kwalitatieve impuls voor het gebied rond de busbaan.

De verkeersveiligheid houdt onze aandacht. Het aantal wegvakken met een 
maximumsnelheid van 30 kilometer per uur willen we uitbreiden binnen de bebouwde 
kom. We letten op de kwetsbare doelgroepen in het verkeer (voetgangers en fietsers). 
Bĳvoorbeeld door het aanleggen van veilige oversteken en het aanpassen van de fiets- en 
voetgangersoversteek op de Weteringweg. We stimuleren het per fiets of te voet halen en 
brengen van kinderen van en naar school.

Actueel op dit moment is het gebruik van fatbikes. Met name illegale (opgevoerde) fatbikes 
zorgen voor overlast en verkeersonveiligheid. We volgen in deze nadrukkelĳk de landelĳke 
ontwikkelingen en hebben de wens om een leeftĳdgrens vast te stellen voor het gebruik van 
een fatbike. Verder nemen we contact op met de politie om in gezamenlĳkheid te bekĳken 
hoe overlast door (illegale) fatbikes zoveel mogelĳk kan worden voorkomen.

We stimuleren elektrisch rĳden door het uitbreiden van de openbare laadmogelĳkheden.
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